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Samlesak for spørsmål

Hovedutvalg oppvekst og kultur 27.01.2021:

Behandling:
1. Alsaker (H) stilte spørsmål om framdriftsplan Vea skole.

Kommunalsjefen orienterte om status. Ferdigstillelse august 2024.

1. Mannes (KL) stilte spørsmål vedrøende situasjonen ved KVOS. Han uttrykte bekymringer
angående timer og norskopplæring.
Kommunalsjefen svarte at det er god dialog med KVOS. Det arbeides med å finne nok
praksisplasser til elevene. Teknisk etat og oppvekst og kulturetaten stiller med praksisplasser.

1. Aamelfot (Ap) uttrykte beundring og takknemlighet og ønsker å gi hønnør til alle de som
jobber i skoler og barnehager i denne vanskelige pandemisituasjonen.

1. Bjelland (Ap) viste til hun var oppnevnt som SU representant ved flere skoler, men var innkalt
til kun 1 møte i denne perioden. Hun oppfordrer SU til å holde møter digitalt.
Mannes (KL) som også er oppnevnt som SU representant bekreftet at det var svært stille på
møtefronten i SU. Han er i tillegg oppnevnt som represetant i Åkrehamn kystmuseum. Heller
ikke her var han nnkalt til styremøter og stilte spørsmål om det var informert om valgene til
aktuelle utvalg/styrer. Han viste til generelt manglende innkalling i slike verv.
Skolene har fått beskjed om at nye SU representanter er oppnevnt. Administrasjonen sjekker
når det gjelder oppnevning i verv ved museer m.m.

HOK- 006/ 21 Vedtak:
Spørsmål tatt til etteretning.



 
 


